



THE PEARL SPA

Bienvenue dans notre havre de paix, où l'atmosphère apaisante vous invite à une relaxation profonde et à un bien-être total, pour le corps et l'esprit. The Pearl Spa, avec ses 14 cabines de soins et son Hammam traditionnels, vous ouvre les portes d'une expérience unique de bien-être. Nos hôtes peuvent y profiter des soins exclusifs, d'une piscine intérieure de 25 mètres de long, ainsi que d'un salon de coiffure et d'une salle de sport. Que ce soit un massage à l'huile d'argan marocaine, un soin signature Nobu, un rituel authentique de Hammam marocain ou un soin énergisant, notre sanctuaire vous promet de vous emmener dans un véritable paradis de détente et de sérénité.

Welcome to our haven of peace, where the soothing atmosphere invites you to deep relaxation and total well-being, for body and mind. The Pearl Spa, with its 14 treatment rooms and traditional Hammam, invites you to a unique wellness experience. Guests can indulge in exclusive treatments, a 25-metre-long indoor pool, as well as a hairdressing salon and gym. Whether it's a Moroccan argan oil massage, a Nobu signature treatment, an authentic Moroccan Hammam ritual or an energizing treatment, our sanctuary promises to take you to a true paradise of relaxation and serenity.



Natura Bissé

LES RITUELS SIGNATURE NOBU *NOBU SIGNATURE RITUALS*

Grâce à un savoir-faire raffiné et à des détails soigneusement pensés, l'expérience « Nobu » s'inspire des traditions japonaises pour apaiser l'esprit, tout en intégrant des éléments naturels simples qui éveilleront les sens, le tout avec des produits d'exception signé Natura Bissé.

The Nobu experience is inspired by Japanese traditions to soothe the spirit, while incorporating simple natural elements to awaken the senses, all while using exceptional products by Natura Bissé.



NOBU ZEN
By Natura Bissé

75 MIN
2000 MAD

Le massage Nobu Zen est conçu pour répondre à vos besoins de relaxation en s'appuyant sur des techniques éprouvées à l'échelle mondiale.

The Nobu Zen massage is tailored to your needs by using techniques from across the globe.

JAPANESE SILK
By Natura Bissé

75 MIN
2000 MAD

Retrouvez votre équilibre avec notre soin signature, inspiré par la tradition japonaise, ce rituel corporel raffiné et revitalisant favorise la circulation et l'énergie.

Restore your balance with our signature ritual, inspired by the traditional Japanese art. This energizing body treatment stimulates circulation and enhances the flow of energy.

RITUEL THE PEARL SIGNATURE
THE PEARL SIGNATURE RITUAL
By Natura Bissé

150 MIN
3000 MAD

Un teint lumineux et une peau lisse et douce. Hammam, gommage, enveloppement corporel, soin de visage express à la vitamine c, massage signature The Pearl.

Glowing, smooth and soft skin. Hammam, body scrub, mud body mask, vitamin C express facial and The Pearl signature massage.



DIAMOND WELL - LIVING
BY NATURA BISSÉ

60 MIN / 1400 MAD

FITNESS

Fraîcheur pour le corps et l'esprit - *Freshness for body and mind*

Aide à purifier la peau pour préserver son équilibre. Riche en nutriments, minéraux, vitamines, protéines et antioxydants.

Helps purify the skin to preserve its balance. Rich in nutrients, minerals, vitamins, proteins and antioxidants.

ENERGIZING

Vitalité et énergie - *Vitality and energy*

Intensément nourrissant et parfumé aux agrumes, remplit le corps et l'esprit d'énergie et de vitalité.

Intensely nourishing, citrus-scented dry massage, fills body and mind with energy and vitality.

DETOX

Purification complète - *Complete purification*

Purifie la peau du corps, en la révélant plus douce et plus souple.

Purifies body skin, leaving it softer and more supple.

DESTRESS

Sérénité profonde - *Profound serenity*

Huile de massage sèche intensément nourrissante qui apaise l'esprit tel un bruissement.

Intensely nourishing dry massage oil that soothes the mind like a rustling sound.



Natura Bissé

SOINS DE VISAGE FACIAL TREATMENTS

Les soins du visage signé Natura Bissé associent des technologies de pointe en soins de la peau à des techniques professionnelles de haut niveau. Chaque étape est méticuleusement élaborée pour offrir des solutions d'une efficacité remarquable, créant une connexion authentique par le toucher tout en régénérant profondément la peau et en élevant votre bien-être.

Natura Bissé facials blend cutting-edge skincare with advanced professional techniques. Every step is designed to ensure outstandingly effective solutions, allowing a profound connection through touch while transforming both skin and mood.



ESSENCE VITAMIN C
THE CITRUS ESSENCE

60 MIN
2000 MAD

Un soin antioxydant à base de vitamine C stimulant la production de collagène et donnant de la fermeté à la peau, tout en améliorant la luminosité et l'hydratation.

Experience a unique antioxidant treatment that helps minimize signs of premature aging. Vitamin C will stimulate collagen production and renew skin firmness, while improving luminosity and hydration on your skin.

THE CURE
THE CURE

60 MIN
2000 MAD

Soins du visage avec des produits exclusifs Natura Bissé qui combinent les techniques de massage pour tonifier, détendre et minimiser le processus de vieillissement de la peau.

Facial treatments with exclusive Natura Bissé products that combine facial massage techniques to tone, relax and minimize the skin aging process.

SOIN DU VISAGE OXYGÉNANT
THE O² RELAX

60 MIN
1700 MAD

Réduit le stress, procure un effet bonne mine et hydrate la peau. Une vraie bouffée d'oxygène pour l'épiderme.

Relieves stress, restores a healthy glow and hydrates. A true oxygen treats for your Skin.

SOIN DU VISAGE RÉGÉNÉRANT
SKIN RENEWAL

60 MIN
1700 MAD

Un soin antioxydant pour les peaux sensibles, apaisant et hydratant pour votre peau, ce soin aidera à réduire les rougeurs et la sensibilité et à minimiser les signes de vieillissement prématuré.

An amazing antioxidant treatment for sensitive skin, calming and hydrating for your skin, this treatment will help reduce redness and sensitivity and minimize signs of premature aging.

SOIN DU VISAGE THE CURE CARBOXI
THE CURE CARBOXI FACIAL

90 MIN
2500 MAD

Un soin exfoliant et oxygénant, apportant luminosité clarté et hydratation à la peau.

An exfoliating and oxygenating treatment, providing luminosity, clarity and hydration to the skin.





LES RITUELS NATUS NATUS RITUALS

« RAFFINEMENT ET RELAXATION ABSOLUE »

Natus incarne la splendeur du Maroc, terre de lumière et d'abondance. Enrichie par des traditions ancestrales, chaque soin offre une expérience raffinée, mêlant chaleur, couleurs et parfums pour un voyage sensoriel exceptionnel.

« LUXURY REDEFINED, ULTIMATE RELAXATION »

Natus embodies the splendor of Morocco, land of light and abundance. Enriched by ancestral traditions, each treatment offers a refined experience, blending warmth, colours, and fragrance for an exceptional sensory journey.



HAMMAM ROYAL
ROYAL HAMMAM

60 MIN
1000 MAD

Un voyage au cœur des traditions dans un univers de senteurs et des textures voluptueuses, inspirées de préparations ancestrales du Maroc, ce rituel vous invite à une ultime détente avec un enveloppement aux ghassoul et un massage à l'huile d'argan, et pour finir un masque au miel.

A journey to the heart of tradition in a world of scents and voluptuous textures, inspired by ancestral Moroccan preparations, this ritual invites you to ultimate relaxation with a ghassoul wrap, argan oil massage followed by honey masque.

ESCALE À MARRAKECH
MARRAKECH ESCAPE

45 MIN
700 MAD

Aux parfums orientales, cet escale vous entraine vers une relaxation totale. Une invitation pour une expérience inédite du bien-être. Gommage au savon noir, suivi d'un enveloppement aux ghassoul, et pour finir un masque visage au miel.

With its oriental fragrances, this escape leads you into total relaxation. An invitation to a unique experience of well-being. Black soap scrub and ghassoul wrap followed by a honey facial masque.

DÉLICE AU MIEL
HONEY DELIGHTS

45 MIN
800 MAD

Les vertus du miel intégrées dans des formules de beauté : hydratantes, anti-oxydantes, apaisantes pour les peaux sensibles. Gommage au sucre gommant avec Gel moussante au miel suivi d'un enveloppement avec le ghassoul à base de miel et huile d'argan.

The virtues of honey integrated into beauty formulas: moisturizing, antioxidant, soothing for sensitive skin. Exfoliating sugar scrub with honey foaming gel followed by a ghassoul wrap with honey and argan oil.

HAMMAM EXPRESS
EXPRESS HAMMAM

30 MIN
500 MAD

Un pur moment de détente, empreint de douceur et de grâce. Un rituel traditionnel ancestral composé d'une application du sublime savon noir parfumé au jasmin, fleur d'oranger, eucalyptus... suivie d'un gommage intense au gant kess qui apporte à la peau une nouvelle jeunesse.

A pure moment of ultimate relaxation, echoing with gentleness and grace. A traditional ancestral ritual consisting of an application of the sublime black soap scented with jasmine, orange blossom, eucalyptus... followed by an intense scrub with a kess glove that brings a new youth to the skin.





FORMULES THE PEARL *THE PEARL FORMULAS*

ÉVASION DES SENS *SENSORY ESCAPE*

110 MIN
1800 MAD

Profitez d'un moment d'exception avec ce soin rituel signature qui comprend :
Hamam royal 60 min + massage 50 min à l'huile d'argan à base de fleur d'oranger

*Enjoy an exceptional moment with this Signature ritual, it includes :
Royal Hammam 60 min + 50 min argan oil massage with orange blossom*

RITUEL EXPRESS *EXPRESS RITUAL*

75 MIN
1200 MAD

Une expérience purifiante à base des produits les plus purs de nos régions
Hamam au savon noir 30 min + massage relaxant 45 min

*A purifying experience using the purest products from our regions
Hamam with black soap 30 min + 45 min relaxing massage*

MASSAGES THE PEARL

THE PEARL MASSAGES

MASSAGE DOS, COU ET ÉPAULES 30 MIN
BACK, NECK AND SHOULDER MASSAGE 600 MAD

Ce soin est adapté aux traitements des parties du corps emplies de tensions musculaires et utilise des techniques de massage diverses ainsi pour répondre à vos besoins spécifiques. Des pierres chaudes sont également utilisées pour faire pénétrer la chaleur et aider à soulager les maux et les douleurs.

This massage is tailored to address any areas of concern and uses the most appropriate massage techniques to suit your needs. If needed, hot stones are also used to penetrate warmth and help ease aches and pains.

MASSAGE JAMBES LOURDES 30 MIN
LIGHTER LEGS 600 MAD

Ce soin revitalisant pour les pieds fatigués et les jambes lourdes aide à réduire les gonflements et à apaiser les douleurs.

This revitalizing treatment for tired feet and heavy legs helps reduce puffiness and soothe aches and pains.



MUSCLES REVIGORÉS
MUSCLE REVIVER

50 MIN
1000 MAD

Un massage puissant conçu pour soulager les tensions musculaires profondes en utilisant la pression y compris l'acupression et les mouvements profonds réalisés avec les avant-bras et les coudes du thérapeute.

A powerful massage designed to alleviate deep seated muscular tension. Uses deep pressure including acupressure and deep movements performed with the therapist's forearms and elbows.

MASSAGE AUX PIERRES CHAUDES
HOT STONES MASSAGE

50 MIN
1100 MAD

Ce massage thérapeutique complet utilise des huiles d'aromathérapie et des pierres volcaniques chaudes pour soulager la tension musculaire profonde. La chaleur des pierres pénètre vos muscles pour apaiser les douleurs aidant ainsi votre corps à se sentir rajeuni.

A therapeutic full body massages using aromatherapy oils and warm volcanic stones to relieve deep muscle tension. The warmth of the stones penetrates your muscles to soothe aches and pains, helping you to unwind and your body to feel rejuvenated.

MASSAGE 4 MAINS
4 HANDS MASSAGE

50 MIN
1500 MAD

Plongez dans une expérience de détente absolue grâce à ce massage d'exception. Chaque geste, chaque pression, chaque effleurage est minutieusement orchestré pour envelopper le corps d'une symphonie de sensations.

Immerse yourself in an experience of absolute relaxation with this exceptional massage. Every movement, every pressure, every effleurage is meticulously orchestrated to envelop the body in a symphony of sensations.



MASSAGE SIGNATURE THE PEARL
THE PEARL SIGNATURE MASSAGE

45 MIN **800 MAD** / 60 MIN **1100 MAD**

Ce massage signature utilise une méthode douce et minutieuse pour un apaisement du corps et le bien-être de l'esprit. Les huiles d'aromathérapie chauffées sont doucement déversées sur le centre du corps au travers de mouvements d'étirements pour une profonde relaxation.

This signature massage uses long, warming strokes to encourage complete calm and wellbeing. Gently heated aromatherapy oils are poured onto the center of the body and massaged into the skin using stretching and sweeping movements for deep relaxation.

MASSAGE THAI
THAI MASSAGE

90 MIN **1500 MAD**

Telle une danse lente entre souffle et mouvement, ce massage réveille les énergies endormies. Un soin dynamique qui combine pressions, étirements et mobilisations inspirés du yoga. Idéal pour détendre les muscles en profondeur, relancer l'énergie et retrouver souplesse et légèreté.

Like a subtle dance between breath and movement, this massage awakens dormant energies. A dynamic treatment combining yoga-inspired pressure, stretching and mobilization. Ideal for deeply relaxing muscles, boosting energy and restoring suppleness and lightness.



THE PEARL SPA SUITE *SPA SUITE BY THE PEARL SPA*

Pour vivre un instant de totale intimité dédié à votre bien-être ! La Spa Suite vous offre un espace de détente pouvant accueillir jusqu'à 6 personnes, avec un sauna traditionnel, un jacuzzi, un Hammam, un espace lounge, une cabine de massage et un bain de vapeur.

Experience a moment of ultimate intimacy dedicated to your well-being! The Spa Suite offers a relaxation area for up to 6 people, with a traditional sauna, Jacuzzi, Hammam, lounge area, massage cabin and steam bath.



ESCAPADE THE PEARL
THE PEARL ESCAPE

Privatisation Spa suite 1h - Hammam 30 min + Massage 30 min
Privatization Spa suite 1h - Hammam 30 min + Massage 30 min

Minimum 2 personnes / *persons*
4000 MAD

ÉVEIL SENSORIEL
SENSORY AWAKENING

8000 MAD

Privatisation Spa suite 1h30 - 2 Hammams 45 min + 2 massages 45 min
Une bouteille de champagne avec VIP spa amenities

*Privatization Spa suite 1h30 - 2 hammams 45 min + 2 massages 45 min
One bottle of champagne with VIP spa amenities*





KID’S SPA

HAMMAM DÉCOUVERTE *HAMMAM DISCOVERY*

20 MIN
300 MAD

L'enfant découvre l'univers du hammam Marocain suivi d'une hydratation à l'huile d'amande douce.

The child discovers the world of the Moroccan Hammam followed by a moisturization with sweet almond oil.

MASSAGE DÉCOUVERTE *MASSAGE DISCOVERY*

30 MIN
400 MAD

Massage du dos, des jambes et des pieds avec de l'huile d'amande douce.

Massage of the back, legs and feet with sweet almond oil.

BEAUTÉ DES CHEVEUX *HAIR BEAUTY*

BRUSHING *BLOW DRY*

200 MAD

Pour elle / *For her*

COUPE DE CHEVEUX *HAIR CUT*

150 MAD

Pour lui / *For him*

SOINS DE BEAUTÉ
BEAUTY CARE

Spa manucure
Spa manucure 400 MAD

Spa pédicure
Spa pedicure 500 MAD

Pose vernis semi-permanent
Semi permanent polish 500 MAD

Manucure avec pose semi-permanent
Manucure with semi permanent 700 MAD

Pédicure avec pose semi-permanent
Pedicure with semi permanent 800 MAD





EPILATIONS
WAXING

Visage <i>Face</i>	300 MAD
Maillot intégral <i>Full bikini</i>	500 MAD
Jambes complètes <i>Full legs</i>	300 MAD
Bras <i>Arms</i>	300 MAD
Dos ou torse <i>Back or chest</i>	500 MAD
Epilation complète <i>Full waxing</i>	1000 MAD

SALON DE COIFFURE
HAIRDRESSING SALON

POUR ELLE / FOR HER

Shampooing & brushing sur cheveux courts <i>Shampoo & blow dry on short hair</i>	300 MAD
Shampooing & brushing sur cheveux longs <i>Shampoo & blow dry on long hair</i>	400 MAD
Coloration racines <i>Coloring roots</i>	400 MAD
Shampooing & coupe & brushing <i>Shampoo & cut & blow dry</i>	500 MAD
Coloration <i>Coloring</i>	500 MAD
Balayage mèches <i>Highlights</i>	600 MAD

POUR LUI / FOR HIM

Barbe <i>Barber</i>	350 MAD
Shampooing, coupe & coiffage au masculin <i>Shampoo, cut & styling for men</i>	400 MAD

MAQUILLAGE THE PEARL SPA
MAKEUP BY THE PEARL SPA

Maquillage jour / *Day makeup*
Maquillage soirée / *Night makeup*

*Sur demande / *On request*





SALLE DE SPORT FITNESS CENTER

Accès piscine, sauna, jacuzzi,
bain à vapeur, salle de sport
*Access swimming pool, sauna, jacuzzi,
steam bath, fitness gym*

500 MAD

Coaching privé
Personal training

60 MIN
400 MAD

Pilates

60 MIN
750 MAD

Yoga

60 MIN
750 MAD

L'espace fitness vous offre une salle de musculation et de cardio-training, nos coachs sportifs sont diplômés et chargés de personnaliser leur programme afin de répondre à vos besoins individuels.

The fitness center offers a weights and cardio training room with a certified sports coaches available for individual training programs tailored to your personal goals.

THE PEARL SPA

MEMBERSHIPS

FITNESS

1 Month 2000 MAD	3 Months 4500 MAD	6 Months 9000 MAD
1 Year 16000 MAD	1 Year for Two 25000 MAD	

BENEFITS

- Accès illimité à la salle de sport, au jacuzzi, au sauna, au hammam et à la piscine intérieure du spa.
Unlimited access to the studio gym, jacuzzi, sauna, steam room, and indoor pool within the spa.
- 20% de réduction sur tous les soins.
20% discount on all treatments.
- Un hammam traditionnel par semaine inclus dans les abonnements d'un an.
One traditional hammam per week included with 1-year memberships

SPA

1 Month 1000 MAD	3 Months 2500 MAD	6 Months 5000 MAD
1 Year 8500 MAD	1 Year for Two 13500 MAD	

BENEFITS

- Accès illimité au jacuzzi, au sauna, au hammam et à la piscine intérieure du spa.
Unlimited access to the jacuzzi, sauna, steam room, and indoor pool within the spa.
- 20% discount on all treatments.
20% de réduction sur tous les soins.
- Un hammam traditionnel par semaine inclus dans les abonnements d'un an.
One traditional hammam per week included with 1-year memberships.

Les réservations doivent être effectuées à l'avance et sont valables du lundi au jeudi, de 10 heures à 16 heures.
Bookings must be made in advance and are valid Monday to Thursday, from 10 AM to 4 PM



THE PEARL SPA

ÉTIQUETTE

The Pearl Spa et la salle de sport sont ouvert tous les jours de 9h00 à 22h.
The Pearl Spa opens from 9am until 10pm, last appointment at 9pm.

RENDEZ-VOUS / APPOINTEMENTS

Nous vous recommandons de réserver vos soins en avance en vous présentant
à la réception du Spa ou en composant: Depuis votre suite : 237

Pour confirmer toute réservation, vos coordonnées bancaires vous seront demandées

We highly recommend that you book your treatments in advance at the Spa reception office or by dialing:

From your suite: 237

Please note that you will be asked to provide us with a credit card number at the time of booking

+212 (0) 524 42 42 37 / Email: spa@thepearlmarrakech.com

TENUE VESTIMENTAIRE / SPA ATTIRE

Nous avons mis gracieusement à votre disposition un peignoir, des tongs et des sous-vêtements jetables pour les soins.

Le port du maillot de bain est obligatoire pour l'accès au jacuzzi, sauna, zones humides et piscine.

We provide you a bathrobe, slippers and underwear for treatments. Please note that swimsuit must be worn in the jacuzzi, the sauna, the wet zones and the swimming pool.

ENFANTS & ADOLESCENTS / CHILDREN AND TEENAGERS

Les enfants doivent être sous surveillance d'un adulte.

Children must be supervised by an adult at all times.

L'âge minimum requis pour les soins du visage est 16 ans,
pour accéder à la salle de fitness et aux jacuzzis est 16 ans.

*The minimum age required for the facials cares is 16 years,
to reach the fitness and the Jacuzzi is 16 years.*

CASIERS / LOCKERS

Vous pouvez déposer vos objets personnels dans les casiers. Nous vous conseillons
de laisser vos bijoux et vos objets de valeur dans le coffre de votre suite.

*Whilst lockers are available at the Spa for your personal belongings. We recommended
that you leave valuables in the safety deposit box in your suite.*

NO SHOW & RETARD / NO SHOW & DELAY

En cas de rendez-vous non honorés, le montant total du soin pourra être imputé sur le compte de votre suite ou débité
de votre carte de crédit. Afin de garantir le bon déroulement de votre expérience et le respect des réservations suivantes,
en cas de retard, la durée de votre soin pourra être écourtée afin de ne pas impacter les rendez-vous suivants.

For missed appointments, the full treatment fee may be applied to your suite account or charged to your credit card.

*To ensure a seamless experience and respect for subsequent appointments, in the event of a delay, your treatment time
may be shortened to accommodate the next guest.*

